

**Questions/Responses  
Questions/Réponses**

**Request for Proposal 10201908:**

Installation, assembly, dismantling and transportation of "Trilite" signage structures for Canadian Heritage (PCH) Events.

**Demande de proposition 10201908:**

Installation, assemblage, démantèlement et transport des structures de signalisation « Trilite » pour les événements de Patrimoine canadien (PCH)

\*\*\*\*\*

NB: Questions are provided in the language used by the supplier. Answers are provided in both official languages.

NB: Les questions sont fournies dans la langue utilisée par le fournisseur. Les réponses sont fournies dans les deux langues officielles.

\*\*\*\*\*

**Question #1**

1. Would you be able to provide us with the shipping dimensions for each display feature? Any additional information on how they are packaged would be great as well eg. cases, crates, pallets.

**Response #1**

1. The Contractor must assemble the Trilite structures in compliance with the requirements of the "Festival Equipment User's Guide" or the instructions provided in the solicitation. The dimensions of each piece are indicated in the Guide.

As indicated in item 3.1, all parts are in storage at the PCH warehouse. The shipping dimensions will depend on how much pre-assembly the supplier chooses to do at the PCH warehouse and how the supplier decides to place them on their vehicle(s). PCH will not be providing transport pallets, crates, etc.

**Réponse #1**

2. L'entrepreneur doit assembler les structures Trilite conformément aux exigences du "Guide de l'utilisateur du matériel pour les festivals" ou aux instructions fournies dans la demande de soumission. Les dimensions des pièces sont indiquées dans le Guide

Comme indiqué au point 3.1, toutes les pièces sont stockées à l'entrepôt de PCH. Les dimensions d'expédition dépendront de la quantité de prémontage que le fournisseur choisira de faire à l'entrepôt de PCH et de la façon dont il décidera de les placer sur son ou ses véhicules. PCH ne fournira pas les palettes, caisses, etc. de transport.